
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Referat 

Mandag den 8. januar 2024, Kl. 17.00 – 20.00  

Deltagere: 
 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 
Maria Bagger Grell, Naja Kinch Sohn, Maggi 

Møller Knudsen, Pernille Bech Wulff, Ida 
Hagen, Søren Schou, Maria Jelstrup Munk   
 

Elevråd: Elliot, Isabell (deltog fra kl.17:40) 
 

Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, 
Jesper Boysen, Bettina Jansen, Nicolai de 

Vries 
  

Afbud: Jon Haugaard Meineche 
 
Referent: 

Kasper Munk Damgaard 
 

1. Ordstyrer 
 
Kl. 17:00 – 17:05 

 

Naja blev valgt som ordstyrer. 

2. Godkendelse af dagsorden 

 
Kl. 17:05 – 17:10 

 

Dagsordenen blev godkendt.  

3. Temadrøftelse 
 

Kl. 17:10 – 18:40 
 

Tema om personaletrivsel og fastholdelse 

med afsæt i de udfordringer inklusions-
dagsorden afføder jf. SB referat af 30/11-23 
Bilag vedlagt 

 
 

Opsummering på drøftelsen:  
Vi vil arbejde med, hvordan vi i samarbejde 
med SB iscenesætter og kommunikerer ud 

omkring Kirkebjerg Skoles arbejde med 
fællesskaber. 

 
Vi vil fortsat arbejde med at højne den 
psykologiske tryghed blandt medarbejderne 

og på skolen. 
 

Vi skal være skarpe på, hvilke områder vi vil 
kompetenceudvikle. 
 



Pause 

 
Kl. 18:40 – 19:00 

  

 

4. Antimobbestrategi  
 

Drøftelse & beslutning 
 

Kl. 19:00 – 19:20 
 

Naja og Pernille arbejder videre med 

dokumentet og laver en gennemskrivning. 

5. Temamøde med forældreråd KKFO 

- form og indhold  

 

drøftelse & beslutning 
 
Kl. 19:20 – 19:35 

 

Møde med forældrerådene i de to KKFO’er 

almen og special den 22/2-24 jf. styrelses- 
vedtægt i Kbh. 

 
Det blev ved afstemning besluttet at udskyde 
mødet til senere på foråret.  

6. Meddelelser ved: 
a) eleverne 

b) medarbejderne 
c) ledelsen 

d) KKFO-forældreråd 
e) forpersonen 

 

     Kl. 19:35 – 19:55 
 

a) Elevrådet har en kritik omkring EAT, 

hvor portionerne er blevet mærkbart 
mindre.  

b) Medarbejderne kan godt mærke, at der 

er sat fokus på oprydningen.  
Der er god stemning på 

lærerværelserne.  
Det er blevet besluttet at lave en 
gallafest for 9. klasserne i stedet for 

fastelavn. 7. og 8. årgang laver 
ligeledes noget på årgangene.  

c) Ledelsen sender meddelelser ud 
skriftligt til SB.  

 

7. Evt. 
 

Kl. 19:55 – 20:00 
 

Punkter til næste møde: 
Egenbetaling til buskørsel  

 
Næste møde:  

 
Torsdag den 22. februar 2024  
kl. 17:00 – 20:00  

 

 

 
 

 
 

 


